
  

Minnesanteckningar från UC-Småland/Blekinge, möte i Telekonsult Arena 
i Växjö 2019-12-17

Närvarande Patrik Eklund Smålands FIF
Markus Andersson Smålands FIF
Ingela Nilsson UC-Småland/Blekinge

1 Ingela hälsade välkomna.

Utbildning. Nästan alla utbildningar är slutförda för året, bara 10-12-årsutbildningen har
del 2 kvar som sker i januari-20. Det har varit för dåligt med deltagare på våra 
utbildningar förutom den som pågår i Karlskrona. Detta påverkar vår ekonomi samt att vi 
har för dåligt utbildade ledare/tränare eller finns det inga som behöver utbilda sig.!?
Utbildningarna för 2020 har vi nu satt datum på och det kommer läggas upp på hemsidan. 
Vi kommer göra färre utbildningar och hoppas att vi fyller dessa mer än föregående år. 
 

2 Övrig aktivitet. Just nu är det ingen övrig aktivitet. Vi följer och får rapport från 
Ingemar om hur arbetet fortgår med projektet. Önskvärt är att föreningarna bjuder till 
och öppnar upp för att vi ska kunna få fart på friidrotten i Småland/Blekinge med ut-
bildningar, träningar och inkluderande idrott.

3 Ekonomin. Ligger lite för mycket minus, förhoppningsvis justeras det lite när vi får nästa 
rapport. Gäller att vända på våra kronor.

4 Övrigt. Vi pratade om antalet få friidrottare och ledare/tränare i Småland/Blekinge, vi 
måste göra något nu!! Det finns två projekt i Småland/Blekinge (kast och mångkamp) som 
bedrivs i Telekonsult Arena. Dessa projekten fungerar bra.

5 Nästa möte blir i den 3 mars kl 10.15, 2020 i Växjö på IFK Växjö’s kansli.

Vid anteckningarna  
Ingela Nilsson 


